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Mieli rajono žmonės, gerbiami 
Tarybos nariai, 

aktyviai Klaipėdos rajono politiniame 
gyvenime dalyvauju jau du dešimtmečius. 
Tačiau šiemet pirmą kartą savo ataskaitą 
pristatau kaip meras. Tad pirmiausiai norėčiau 
padėkoti Jums už parodytą pasitikėjimą ir 
tikėjimą, kad kartu galime nuveikti labai daug. 
Kad kartu galime savo rajoną padaryti nuolat 
lyderiaujančiu tarp mažųjų savivaldybių. 

Prabėgę 2019 m. buvo gausūs įvairių 
iššūkių. Tik prisiekę balandį iš karto pradėjome 
aktyviai planuoti ketverių metų ateities darbus. 
Be abejonės, didžiausias mūsų dėmesys buvo 
skirtas rajono infrastruktūros gerinimui. Ir tai ne 
tik keliai, gatvės ar šaligatviai, bet ir kiti objektai, 
svarbūs mūsų rajono švietimui, kultūrai, 
sportui ir laisvalaikiui. Turbūt net nereikia 
sakyti, kokia buvo situacija, ko labiausiai 
trūksta ir pasigendate. Jūs tuo kiekvieną dieną 
naudojatės arba norėtumėte naudotis, tačiau 
arba būklė netenkina, arba tiesiog nėra vieno ar 
kito reikalingo objekto. 

Per praėjusius metus pavyko susidėlioti 
prioritetinių darbų sąrašą. Ir ne tik susidėlioti, 
bet ir pradėti realius žingsnius. Žinoma, visi 
norėtume, kad darbai judėtų greičiau, tačiau, 
deja, ne visuomet viskas priklauso nuo gerų 
norų, bet ir nuo daugelio kitų aplinkybių. Vis 
dėlto, net neabejoju, kad mums pavyks. Pavyks 
įgyvendinti tai, ką esame užsibrėžę. 

Mūsų rajonas neabejotinai yra puiki vieta 
gyventi ir kurti savo ateitį. Mes turime tai, 
ko neturi kiti  rajonai – puikius smėlėtus 
paplūdimius, kiek šaltoką, tačiau nuo to nė kiek 
nemažiau nuostabią Baltijos jūrą. Mūsų rajone 
gausu gražių vietų, istorinių ar paveldo objektų. 
Tereikia tik labai nedaug – didesnio dėmesio 
kasdieniams reikalams. O šis dėmesys, 
užtikrinu Jus, dabar yra kaip niekada didelis. 

Tad susipažinkite, kokie tie Klaipėdos rajono 
ateities horizontai!



2020m.
62,310

2019m.
60,718

ESAME AUGANTIS RAJONAS. 

Vienas iš keliolikos Lietuvoje, kur gyventojų 
skaičius nuolat didėja. Kasmet jis ūgteli 
maždaug dviem tūkstančiais. O praėję metai 
buvo ypatingi ir tuo, kad peržengėme 60-ies 
tūkstančių ribą. Šių metų sausio 1 d. Klaipėdos 
rajone buvo registruota jau daugiau kaip 62 
tūkst. gyventojų.

GALIMA PASIDŽIAUGTI IR 
DAR VIENU IŠSKIRTINUMU 
LIETUVOS ŽEMĖLAPYJE.

 Mūsų rajonas yra vienas iš trijų šalyje, kur 
bendras vaikų ir jaunimo skaičius šiuo metu 
yra didesnis nei pensinio amžiaus gyventojų. 
Tad esame ne tik augantis, bet ir jaunėjantis 
rajonas.

KLAIPĖDOS RAJONO PLĖTRA. 
GYVENTOJAI

2018m.
58,896

Gyventojų skaičius
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KLAIPĖDOS RAJONAS. VERSLAS

NENUOSTABU, KAD DAUGĖJANT 
GYVENTOJŲ, RAJONE PLEČIASI 
IR VERSLAS. 

Praėję metai buvo rekordiniai - 
įregistruotos net 234 mažos ir vidutinės 
įmonės. Per pastaruosius du dešimtmečius 
tai didžiausias įregistruotų įmonių skaičius 
Klaipėdos rajone.

DAR VIENAS AUGIMAS – 
DIRBANČIŲJŲ ĮMONĖSE SKAIČIAI. 

Lyginant su ankstesniais metais, 2019 
metais darbuotojų skaičius Klaipėdos rajone 
veikiančiose įmonėse augo labiausiai – iki 1389.

Taip pat išduota ir beveik pustrečio tūkstančio 
verslo liudijimų. Daugiausiai –  specialiesiems 
statybos darbams, pavyzdžiui, pamatų klojimui, 
stogų dengimui ar dūmtraukių įrengimui.  
Toliau rikiuojasi prekyba ne maisto produktais, 
apgyvendinimo, transporto priemonių remonto 
paslaugos, kirpyklos, kosmetikos kabinetai, 
soliariumai ir kt.

PER METUS ĮREGISTRUOTA MAŽŲ IR VIDUTINIŲ ĮMONIŲ
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INFRASTRUKTŪRA. KELIAI. ŠVIETIMAS.
KULTŪRA. SPORTAS

Visi šie rodikliai – gyventojų augimas, verslo plėtra, kelia nemažai iššūkių. Reikia plėsti kelių, 

švietimo, socialinę infrastruktūrą. Tad kokie žingsniai šia linkme žengti 2019 metais?

Pirma, padidinome dotaciją tėvams, vedantiems vaikus į privačius darželius. 

Antra, pakvietėme privatų sektorių rajone steigti darželius.

Plėsime ir savo ugdymo įstaigų tinklą. Jau įvyko konkursas ir Sendvario 
seniūnijoje nupirktas žemės sklypas. Čia iškils daugiafunkcis centras. 
Jame įsikurtų darželis ir pagrindinė mokykla. Taip pat universali sporto 
salė, patalpos kultūros centrui. 

KAIP IR KIEKVIENA AUGANTI SAVIVALDYBĖ, TAIP IR MES SUSIDURIAME 
SU VIETŲ TRŪKUMU DARŽELIUOSE. TAD KĄ MES PADARĖME? 

Suma – 200€
ir ji didžiausia šalyje.

Jau šią rugsėjo pirmąją 
turėsime 200 naujų vietų. 

Skaičiuojame, kad čia bus 
ugdoma apie 700 vaikų.
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Pasirašytos 7 sutartys su 
Lietuvos automobilių kelių 
direkcija.

KLAIPĖDOS RAJONO GATVIŲ IR KELIŲ 
TVARKYMAS

ĮGYVENDINSIME INFRASTRUKTŪRINIUS PROJEKTUS GARGŽDUOSE, 
KRETINGALĖJE, KARKLĖJE, PRIEKULĖJE, KITOSE SENIŪNIJOSE.

1. 2021-ųjų metų pradžioje turėtų prasidėti ir dalies kelio Gargždai-
Kretinga kapitalinis remontas.

2. Kapitalinio remonto sulauks ir Klaipėdos gatvės ruožas, einantis per 
Kretingalės miestelį. 

3. Dar vienas projektas – rajoninio kelio ruožo Karklėje ties „Pasakos“ 
stovykla kapitalinis remontas.

4. Priekulėje bus tvarkomas Klaipėdos g. ruožas. 
5. Gargžduose – Tilto g. atkarpa. 
6. Veiviržėnuose – pėsčiųjų takai Laisvės g. 
7. Takai, apšvietimas atsiras ir Sendvario seniūnijoje esančiose Rasytės 

bei Šimkų g. 
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Gargždų 
infrastruktūrai skirta 
1,4 milijono eurų.

Sendvario seniūnijos 
infrastruktūrai skirta 
1,4 milijono eurų. 

GARGŽDŲ IR SENDVARIO 
INFRASTRUKTŪRA

1. Keisis Kvietinių gatvė nuo Klaipėdos 
g. iki parko. Bus sutvarkyta kelio 
danga, šaligatviai, atsiras dviračių 
takas.

2. Pušų gatvė. Tiek naujoji, tiek senoji 
dalys. Klojamas asfaltas, takai, 
rengiama žiedinė sankryža. 

3. Rengiamas projektas Kuršlaukio g. 
asfaltavimui.

4. Pokyčiai laukia ir Gedimino, 
Palangos, Saulažolių, Vytenio, 
Gargždupio, Žibučių, Rasos, Lyros ir 
Volungės gatvių.

Ir tai tik nedidelė dalis to, ką 
planuojame padaryti. 

1. Ginduliai. Aitvarų g. remontas. 
Kalnelio g. asfaltas daugiau 
kaip pusės kilometro ruože. 
Suprojektavus ir paklojus lietaus 
tinklus, bus galima pradėti Liepų g. 
rekonstrukciją. 

2. Trušelių kaime norima sujungti 
žvyruotą Agilos g. kelią su jau 
asfaltuotu, kilometro ruože paklojus 
naują asfaltą. 

3. Danės g. rekonstrukcija. 
4. Purmalių ir Klemiškės II kaimuose 

Naujojoje ir Baukštininkų g. 
planuojamas apšvietimas. 
Pastarojoje gatvėje  planuojama 400 
metrų ruože pakloti ir asfaltą. 

5. Norima pradėti asfaltuoti ir 
Sudmantų kaimo Žiedo bei Jakų 
kaimo Pašto gatvę.

Laukia ir kiti darbai, kurie – būtini.
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SOCIALINĖ IR KULTŪRINĖ 
INFRASTRUKTŪRA

Gargždų daugiafunkcis centras
Jau daugiau nei dešimtmetį stebimas didelis poreikis turėti daugiafunkcį sporto ir laisvalaikio 

centrą Gargžduose, kuriame būtų ne tik baseinas, bet ir šiuolaikinius standartus atitinkanti 
sporto salė.

Sporto salė – NKL lygio varžyboms tinkanti salė. Ne 
tik krepšinio, bet ir rankinio, salės futbolo, kitų sporto šakų 
varžyboms. Ne mažiau nei 800 mobilių sėdimų vietų žiūrovams. 
Galimybė salę dalinti į dvi atskiras erdves.

Baseino ir SPA zona – 25 m ilgio ir keturių takų baseinas. 
Mažesnis baseinas vaikams, vyresniems nei 7 metų, gultų zona. 
Numatytas sveikatingumo baseinas suaugusiems su  hidromasažo 
ir kitais vandens pramogų elementais, nedidelis baseinas kūdikiams, 
sūkurinė vonia. Trijų tipų pirtys – sauna, sauna su garu ir garinė pirtis. 

Vestibiulis – patalpos kasoms, rūbinei, apsaugos postui, 
fitneso salei. 

KODĖL TO REIKIA?

KOKIA VIZIJA?

KAS PADARYTA?

•	 Reikia kompleksinių sporto ir pramogų paslaugų. 
•	 Reikia, kad įvairios veiklos, pavyzdžiui, sportavimas nebūtų 

vykdomas atskiruose objektuose, išmėtytuose po miestą. 
•	 Reikia sporto salės mokinių bei komandų treniruotėms. ?

•	 Atrinktas rangovas, kuris projektuoja šį Klaipėdos rajonui 
svarbų objektą. 

•	 Rasti finansavimo šaltiniai. 
•	 Būsimam rangovui iškeltos užduotys, koks objektas rajonui 

reikalingas. 
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Gargždų kultūros centro modernizavimas

1 pav. nuotrauka iš investicinio projekto

Projekto vertė – 

1,865 mln. Eur.

KAS PADARYTA?

KAS ATSIRASTŲ? 

Sendvario seniūnijos daugiafunkcis centras
Dar vienas objektas – būtinas mūsų rajone. Seniūnijoje, kurioje jau dabar skaičiuojama yra 

beveik 11 tūkstančių gyventojų, reikalinga mokykla, darželis, kultūros ir sporto erdvė. 

•	 Paruoštas investicinis projektas.
•	 Nupirktas žemės sklypas. Sprendžiama dėl finansavimo 

šaltinių. 

Pagrindinė mokykla. Vaikų skaičius – apie 400.

Darželis. 12 grupių – apie 230 vaikų. 

Patalpos renginiams.
Universali sporto salė.
Repeticijos salės. 

Projekto pradžia – 

2020 m.
Projekto pabaiga – 

2022 m.
10



Priekulės viešųjų erdvių sutvarkymas
Projekto vertė – beveik 1 milijonas eurų. Atnaujinta bus daugiau nei 31 tūkst. kv. m miesto erdvių.

KAS BUS PADARYTA?

Vėžaičių viešųjų erdvių sutvarkymas

Sutvarkyta turgavietė, įrengta automobilių aikštelė, viešasis 
tualetas. Šalia Minijos atsiras šeimos pramogų skveras. 
Teritorijoje prie Žalgirio g. – takai. Poilsio erdvė  Naujosios g. 
ir Amatų g. sankirtoje. Permainų sulauks ir teritorija Turgaus 
g. prie paminklo „Priekulei 450“.

•	 Bus sukurtos tiek aktyvaus, tiek pasyvaus poilsio zonos tarp 
Liepų ir Gargždų gatvių. 

•	 Bus atnaujintas pėsčiųjų takas per Skinijos upelio slėnį. 
•	 Bus atnaujinta Liepos g. asfalto danga iki Vėžaičių kultūros 

centro. Turgaus aikštė, esanti Gargždų ir Nausodžio gatvių 
sankirtoje. 

•	 Bus pastatyta scena Skinijos upelio slėnyje. 200 vietų. Turgaus 
aikštėje bus atnaujinta danga, įrengta 10 prekybos vietų. 
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Gargždų autobusų stoties modernizavimas

Pradėti Gargždų parko tvarkymo darbai

Po dešimtmečių pažadų jau pajudėjo Gargždų parko 
tvarkymo darbai. Praėjusiais metais šiam projektui radome ir 
užtikrinome finansavimą. Parko renesansas išskirstytas į tris 
etapus, pirmasis jau eina į pabaigą, netrukus su visuomene 
pradėsime diskutuoti dėl antrojo etapo – infrastruktūros. 

•	 Žengti žingsniai link Gargždų autobusų stoties 
modernizavimo. 

•	 Rengiamasi akcijų privatizavimui.
•	 Gautos lėšos bus naudojamos naujos stoties statyboms. 
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PLANAI IR VIZIJOS

Klaipėdos rajono apšvietimo 
modernizavimas ir plėtra

Šių metų biudžete atsirado nauja eilutė, 
kurioje išskirta 105 tūkstančiai eurų seniūnijų 
apšvietimo infrastruktūrai. Tačiau tai tik 
pirmieji žingsniai. Rajone turime kilometrus 
apšvietimo tinklų, kuriuos būtina atnaujinti. 
Taip pat būtina šį tinklą ir plėsti. Planuose – 
valdžios ir privataus subjektų partnerystės 
būdu modernizuoti viso rajono esamus 
apšvietimo tinklus bei juos plėsti. 

Nauji strategijos planai 
artimiausiam dešimtmečiui

Jau galvojame, kaip gyvensime artimiausią 
dešimtmetį. Pradėti rengti nauji strateginio 
planavimo dokumentai – rajono plėtros, 
kultūros ir turizmo srityse. Tai būtina, norint 
nuosekliai ir strategiškai suplanuoti rajono 
plėtrą. 

Vėl esame pirmieji

Klaipėdos rajonas vėl lyderiauja. 
Savivaldybių indekse tarp mažųjų savivaldybių 
jau kelis metus iš eilės esame pirmoje vietoje. 
Tai reiškia, kad Klaipėdos rajone ne tik kuriama 
palanki aplinka čia gyvenantiems žmonėms, 
bet ir užtikriname palankias sąlygas verslui, 
kuriančiam darbo vietas. 

Savivaldybėje veikia „vieno 
langelio“ paslauga

Gyventojams geriname paslaugų 
prieinamumą. Atsirado „vieno langelio“ 
paslauga. Ši naujovė leidžia žmonėms 
paslaugas gauti greičiau ir paprasčiau. 

Įdiegti projektinio valdymo 
principai

Kodėl to prireikė? Todėl, kad valdant 
projektus atsiranda didesnis iniciatyvumas, 
poreikis dirbti kūrybiškiau, ieškoti teisingų ir 
racionalių sprendimų. Šiuo metu jau ne vienas 
mūsų projektas stipriai pažengęs į priekį. Ir 
vien dėl to, kad taikant tokį principą atsiranda ir 
žmonių, kurie jį įgyvendina, atsakomybė.
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MERO FONDAS

Praėjusiais metai minėjome nemažai svarbių datų, tokių kaip Baltijos 
kelio 30-metis, sulaukėme daug svečių. Reprezentacijai iš Mero fondo 
išleista 7792,45 Eur.

Pirktos knygos, kurios dalijamos 
gimusiems mūsų rajono 
gyventojams.
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Įsigytos taurės, skirtos varžybų 
nugalėtojams

Pirktos dekoratyvinės skulptūros 
su graviravimu, skirtos labiausiai 
nusipelniusiems rajono 
gyventojams, kurie apdovanoti per 
mero padėkos vakarą.

Maitinti svečiai iš užsienio, atvykę į 
miesto gimtadienio šventę.



TARYBA

NUO 2019 BALANDŽIO 15 DIENOS, KAI PRISIEKĖ NAUJOS 
SUDĖTIES TARYBA, BUVO SUŠAUKTI 9 TARYBOS POSĖDŽIAI IR 
PRIIMTI 334 SPRENDIMAI. 
•	 Padidinome atlyginimus kultūros darbuotojams.
•	 Padidinome paramą globėjams. 
•	 Padidinome dotacijas tėvams, leidžiantiems vaikus į privačius darželius. 
•	 Per šį laikotarpį į rajoną neįsileidome nė vienos įmonės, užsiimančios taršia veikla.
•	 Priimtas sprendimas keisti Savivaldybės administracijos struktūrą.

Ačiū Klaipėdos rajono tarybos nariams, kurie rajoną kuria kartu!

Andriui ADOMAIČIUI
Audronei BALNIONIENEI
Česlovui BANEVIČIUI
Vytautui BUTKUI
Rūtai CIRTAUTAITEI
Vaclovui DAČKAUSKUI
Raimundui DAUBARIUI
Jonui DROMANTUI
Jonui DUMAŠIUI

Nerijui GALVANAUSKUI
Aušrai GUDAUSKIENEI
Sigitui KARBAUSKUI
Arvydui KATKUI
Viktorui KURAI
Rasai LINKIENEI
Ligitai LIUTIKIENEI
Vaclovui MACIJAUSKUI 
Virgilijui SKUODUI

Loretai PIAULOKAITEI-
MOTUZIENEI
Martynui POCIUI
Violetai RIAUKIENEI
Albert ALBERTJAN. 
Raimondui SIMONAVIČIUI.
Alfredui ŠIAULIUI.
Vidai RONKAITYTEI. 
Andriui VAINIUI.
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